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Predsjednica Skolskog odbora 

AD7) 
Zakljuceno da projekt Kukuruzijade treba zadrzati i provoditi ga i dalje LL smislu promocije Skole, a sutra 
na sjednici Nastavnickog vijeca razmotrit ce se nacin.i termin provedbe. 

imaju i LL svom mjestu stanovanja. . , 
Predlozeno je da se tijekom rujna odrzi ternatska sjednica Skolskog odbora na temu priprema za skolsku 
godinu 2019./20. - od mogucnosti uvodenja novih programa, novim aktivnostima na promociji skole isl. 

AD6) 
Nakon informacija o rezultatima prijava u ljetnom upisnom roku, zakljuceno daje potrebno vise poraditi 
na boljoj edukaciji roditelja te boljoj prezentaciji dobrih rezultata upisa na zeljene fakultete nasih 
gimnazijalaca u odnosu na okolne gimnazije. Porazno je i da se nekoliko ucenika odlucilo na upise u 
drugim skolama u programima koje obrazuje i nasa Skala. Jedna od cinjenica koja nasoj Skole ne icle u 
korist je i sufinanciranje prijevoza takvim ucenicima koji .odlaze u druge skole i LLpisLLjLL programe koje 

»« 

ADS) 
Pravilnik o sigurnoj i odgovornoj upotrebi informacijsko-komunikacijske tehnologije Srednje skole Bartola 
Kasica Grubisno Polje jednoglasno je donesen. 

AD4) 
Odluka o usvajanju Financijskog izvjesca za period od 01.01.-30.06.2018. jednoglasno je donesena. 

AD3) 
Zapisnik sa 17. sjednice Skolskog odborajednoglasno je usvojen. 

AD2) 
Blazenka Orctjednoglasno je izabrana za zamjenicu predsjednice Skolskog odbora. 

ADl) 
Blazenka Orct nazocna je na sjednici, utvrden je njen identitet i mandatjoj je verificiran. 

SREDNJA SKOLA BARTOLA KASICA 
GRUBISNO POLJE 

ZAKLJUCCI S 18. SJEDNICE SKOLSKOG ODBORA 
odrzane 10. srpnja 2018. 
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